
 

 

PROTOKOLL 

 

MÖTET AVSER Styrelsen i SMMAF 

DATUM OCH TID 2018-09-16 Kl: 21:04 

TYP AV MÖTE Styrelsemöte 

 

1. FORMALIA – Val av mötesordförande  

Styrelsen valde Jesper Gunnarson till mötesordförande. 

 

2. FORMALIA – Val av mötessekreterare  

Styrelsen valde Lovisa Konradsson till mötessekreterare. 

 

3. FORMALIA – Val av en justerare 

Styrelsen valde Mats Nilsson till justerare 

 

4. FORMALIA – Närvaro 

Närvarande på mötet var 

● Jesper Gunnarson ordförande 

● Jörgen Hamberg Ledamot 

● Lovisa Konradsson, Ledamot 

● Tobias Hall, Ledamot 

● Arben Latifi, Suppleant 

● Dick Klingemo, Ledamot 

● Mats Nilsson, Suppleant 

 

 

Frånvarande 

● Madelein Fagerlind, Ledamot 

 

Styrelsen beslutsmässig.  

 

5. Diskussion: Mediastrategi (Dick + Madelein) 

Remiss kommer på 0nsdag till styrelsen. 

  



 

 

 

6. Diskussion: Utbildningskommittén (Jesper) 

Fokus på steg 1 bör vara det idrottsliga. Diskussion om att lägga ledarskapsbiten 

externt, ex: SISU eller SB&K:s utbildningar på området. Jesper återkopplar med 

Johan Halldin. SMMAF vill få till en kurs snarast. SMMAF önskar att få in fler i 

utbildningskommittén.  

 

7. Diskussion: Myfightbook 

Våra tävlingskort, matchkort som är kopplade till länsstyrelsen fyller motsvarande 
funktion som myfighbook. Vi anser att de räcker fullgott. Vi är dessutom bundna till 
att använda tävlingskorten för tillstånd.  

 

8. Status: Landslag inför VM 

Landslagsträffar är planerade. Vi har stort intresse på oss som världens bästa landslag. 
Vi har fått kläder till landslaget via våra sponsorer. Rättigheter och skyldigheter som 
landslagsman finns skrivet i deras kontrakt. Vi behöver skapa mediastrategier och 
möjlighet för sponsorer att synliggöras under VM. 

 

9. Status: Streamingupplägg i MMA-ligan (Dick) 

 Status Que 

 

10.  Status – Sponsorer (Dick) 

Ny stor sponsor går ut med ett pressmeddelande i veckan. Lyfter MMA och SMMAF. 
Vår andra sponsor för vi dialog med. 

 

11. Status: - Internationella aktörer (Dick) 

Går smidigt. Babak för dialog med Bellator. Vi undersöker vad Cage Warrior har i sina 
framtidsplaner. 

 

12. Status – Hemsidan, engelska mm. (Jögen & Madelein) 

Status Que 

 

13. Övrigt 

Coachning av klubbs beteende har fallit ut bra på den senaste tävling som de deltog i.  
 
En arrangör har ej inkommit med sanktionsansökan i tid så vi måste meddela att de ej 
får ha MMA matcher på sin gala. Jesper kontaktar arrangör. 
 
En uppföljning av avgifter som ej är betalda till förbundet. 
 

 



 

 

 

14.Nästa möte 

2018-10-14 

 

 

15.Mötets avslutande 

Kl: 21;57 

 

DATUM 2018-09-16 

ORT STOCKHOLM 

 

 

ORDFÖRANDE 

 

SEKRETERARE 

 

JUSTERARE 

Jesper Gunnarson Lovisa Konradsson Mats Nilsson 

 

 


